

Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



Signed text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: QMM#11 2022-12-07.pdf

Storlek: 47027 byte

Hashvärde SHA256:

b158d5eeb36bd551ef19ee6ed3194dfba5445bde865a761431a4802b04f870e8

The original file and all signatures are attached to this PDF.

To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.

Signed By 4:

SIMON HEDSTRÖM

Signed with BankID 2023-01-20 22:15 Ref: 7937b6e4-a1dd-454e-9c54-a090a91b72e9

JOHANNES VALCK

Signed with BankID 2022-12-07 20:59 Ref: 952f7d94-29a4-43f2-92c2-3d9fcd6328c1

MELIK ATABEYLI


Signed with BankID 2022-12-07 20:32 Ref: e1f35c3e-19e9-4c1a-938e-bd3ee57a2592

Niloofer Rahmani

Signed with BankID 2022-12-07 20:31 Ref: 88d1ab52-b265-4f37-9f36-f4dc0c897b6c

QMM#11 2022-12-07

1. Formalia

- 1.1. Mötets högtidliga öppnande
Mötet öppnas 17:38
- 1.2. Val av mötesordförande
Simon nomineras och godtar, Simon väljs
- 1.3. Val av mötessekreterare
Nilo nomineras och godtar, Nilo väljs
- 1.4. Val av två justeringsmän, tillika rösträknare
Joppe och Melik nomineras, båda godtar, båda väljs
- 1.5. Adjungeringar
Ex och wraq får yttranderätt. "Glenn" får också yttranderätt tills de blir officiellt valda.
- 1.6. Mötets behöriga utlysande
Det var för sent men alla har fått personliga meddelande och därmed godkänns mötet som behörig utlyst.
- 1.7. Anmälan av övriga frågor
Syjunta event???
SM nästa vecka
- 1.8. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns
- 1.9. Föregående mötesprotokoll
 QMM #10 2022-11-02 signed.pdf

2. Meddelanden

- 2.1. QM [Qlubbmästare]
Det är löst så att mysterierna har en egen chatt och inköps mästare. Har löst väkter till blotet och säkerhets jannar.
- 2.2. vQM [Vice Qlubbmästare]
Letat efter datum under våren, det är tigt. Vi hade INval.
- 2.3. SkM [Skattmästare]
Håller på med skatterapporter. Sammanställning över utgifter för året.
- 2.4. SM [Spritmästare]
Ja, har blivit lättare att beställa, massa julmust. Varit på ölprovning. När ska vi beställa till Blotet? Tappar osv.
- 2.5. DM [Dokumentmästare]
Har uppdaterat rollbeskrivningar inför dagens möte och kommer att fortsätta arbetet för resterande roller.
- 2.6. NM [Nätmästare]
Har faktiskt gör nåt. Gick ner i källaren. Nu kan de jobba på riktigt. Hemsidan kommer ACTUALLY snart.
- 2.7. IM [Inköpsmästare]
Jaaaa, ska skicka ut i inköpschatten för att ha bättre struktur. Har handlat osv.
- 2.8. INM [Incestmästare]
Det har varit INval. Håller på prata med NKM om julbord med dem i Osqvik. Man behöver inte vara där 3 dagar, skriv vilka dagar ni ska vara där. Priset inte bestämt än men mellan 100-150.
- 2.9. KM [Köksmästare]
Det är Yohanna. Har hjälpt Glenn. Lagat mat. Kylarna är rena!!
- 2.10. PM [Pyntmästare]
Har jagat ATMAX. Ska börja med formulär för kläder.



- 2.11. PrM [PR-mästare]
Har PR:at
- 2.12. VM [Vaktmästare]
Har tvättat Glenströjor, har byggt sarg???? Har vaktat kistan och snusat
- 2.13. Övriga [WraQ, Glenn, Ex, Adjungerade]
Det var bättre förr. Invalet gick jättebra

3. Bordlagda ärenden:
nada

4. Rapporter:

4.1. Pubråd

Det var pubråd igår (Ordföranden för mästerier i Stockholm träffas och diskuterar saker) Det har pratats om att ha FEST på engelska med SA utbildning kommer vara på engelska. De som jobbade NPR kommer få nåt att gå på. De jobbar på att man kan ha nån gasque till 05!!! Att inte ha event under tentaperioden är inte krav på det sättet utan mer av en överenskommelse. Utökad anmälningar är hatade av alla, de ska försöka lösa det med. Tillstånd för sektioner kommer att uppdateras. THS ska uppdatera alkohol- och drogpolicy som vi kommer följa.

NPR kommer mest troligt vara onsdag eller torsdag 30:e, 31:a aug
Kanske dags att diskutera plats shotglas.

5. Festformalia:

5.1. Kommande fester

5.1.1. GOBLIN MODE x Nymble

Var där 18, 19. De kommer gå på 21 och spela i en timme. PRANK mot Nymble. Ska vara BANGER

5.1.2. SMISC

Melik ska dit? Caps tävling. Vinnare för en stor grej. Det är kul, kom och chilla eller nåt. På gröna vilan.



- 5.1.3. Osqvik
Finns event uppe, kom och mys och ha kul. Ska baka och ha julbord, basta osv osv

5.2. Festade fester

- 5.2.1. Glennbastu
Fullt samt cringe, Zaks fel. Skitkul.
- 5.2.2. Systrarna KM
Problem med blodpåse??? (OBS det är en drink)
- 5.2.3. FISQ-sittning
Moa var där, det var bra.
- 5.2.4. DISK-sittning
Simon var på sittningen. Det var oklar och konstigt.
- 5.2.5. Glensittning
Förbättring till nästa år: Skicka ut reservlistan på onsdagen
Good job GLENN!!!!
- 5.2.6. Berghainpub?
Det var bra
- 5.2.7. Proggpub
Kanske tydligare nästa år, presentera hur man får hjälp och ha det till en viss tid. Annars var det kul
- 5.2.8. Innebandypub
Sååå kul!!! BANGER
- 5.2.9. Japanese Gameshow
Inte bra ide att filma med mobil utan batteri. Finns rum för förbättring. Det var kul och maten var bra.
- 5.2.10. Mustaschpuben
Lyckat, det var kul! Bra jobbat!
- 5.2.11. INvalet
Mycket roligare än förra året. Cred till gamlingar.

6. Besluts- och diskussionspunkter

- 6.1. Godkännande av INvalda
Mötet beslutar att välja in följande
Zak, Andrej, Rasmus, Victor, Tegar, Moa, Emelie, Peter, Neo, Roy, Teodor, Oscar, Antonia, Evelina, Seolli, Ludvig L



Grattis!!!

6.2. Modifikation av INvalsprocess

Mötet beslutar att bordlägga denna ärende

6.3. Val av poster

6.3.1. DokumentMästare

Evelina nomineras och godtar

Ludvig nomineras och godtar

Mötet beslutar att välja Evelina som DokumentMästare

6.3.2. KöksMästare

Seolli nomineras och accepterar

Teo nomineras och accepterar

Mötet beslutar att välja Teo som KöksMästare

6.3.3. Vice KöksMästare

Seolli nomineras och accepterar

Rasmus nomineras och accepterar

Mötet beslutar att välja Seolli som vice KöksMästare

6.3.4. IncestMästare

Peter nomineras och accepterar

Moa nomineras och accepterar

Mötet har beslutat att välja Peter som IncestMästare

7. Övriga frågor

7.1. Ord från QM-paret

Mindre antal externa senaste, infon nås inte. Gör gruppchatterna tidigare, en vecka innan bestäms mat och tema så att folk kan se infon. Pubar som har redan bestämt tema skickas infon ut ännu tidigare. VIKTIGT att klicka interested så era vänner kan se!!!



Alla ska hjälpa till att få mer till våra pubar!!

Dags att bli insup! BOKA INGET DEN 4:E MARS och eventuellt 5:e!!! NyInvalda kan läsa genom reglemente för att ha bättre koll osv. Kolla genom hemsidan, event osv. Rikard läste väldigt fint synd för dem som inte hörde

7.2. Syjunta

Många nya ovar dock nakna, kanske chilla och sy nån gång? Förslagsvis boka kistan. Chilla och umgås utan alkohol.

7.3. Budget-SM

Sektionen ska införa en roll som inköpsmästare som kommer att styra allt inköpanDET. Vi kommer dock alltid behöva fråga styrelse för saker (till exempel alkohol) som vi vill köpa. Detta bör vi diskutera och backa tillsammans på budget SM.

Vi bör också höra mer vad denna nya roll innebär och hur det kan påverka oss.

Diskutera även prissättningar, kom ihåg att vi jobbar gratis just för vinsten osv.

Kom och hör vad styrelsen säger om detta, är vi många så har vi mycket att säga då detta är en fråga som påverkar oss mycket.

8. Slutformalia

8.1. Nästa möte
25-01-2023

8.2. Mötets avslutande
Mötet avslutar 20:25

Mötesordförande: Simon Hedström

Mötessekreterare: Niloofar Rahmani

Justerare / Rösträknare: Johannes Valck

Justerare / Rösträknare: Melik Atabeyli

Närvarolista:

Simon

Rikard

Nilo

Felix

Zak

Andrej

Rasmus

Viktor

Wille

Ludvig Larsson

Evelina

Moa

Emelie O

Peter

Neo

Roy

Yohanna

Anton

Alex K

Alexander E

Joppe

Oskar

Teo

Melik

Anton

Tegar

Jonathan

Samuel S

Samuel L

Kat

Ludvig G

Seolli

Ritze
Mille
Hampus
Antonia